

Hea tööandja!

Iga ettevõtte peab hindama riske, mis nende töökeskkonnas esineda võivad. Riskide aus ja õigeaegne hindamine ning nende maandamine aitab säilitada töötajate tervist ja ohutust, seeläbi hoides ka ettevõtet avatuna ning majanduslikult jätkusuutlikuna.

Tööinspeksioon lõi Tööelu infosüsteemi TEIS iseteeninduskeskkonna (<https://iseteenindus.ti.ee/>), kus tööandjad saavad teha esimesed sammud hea töökeskkonna loomisel, näiteks määrata ettevõtte töötervishoiu ja tööohutusega tegeleva isiku ehk töökeskkonnaspetsialisti. Kui Tööinspeksioon teostab ettevõtte üle järelevalvet, toimub suhtlus inspektori ja ettevõtte vahel digitaalselt TEIS keskkonnas.

Kui ettevõttes on riskianalüüs olemas, saab selle koos juurdekuuluva tegevuskavaga iseteeninduses üles laadida. **1. septembriks 2021** peavad kõik riskianalüüsid koos tegevuskavaga olema sisestatud Tööinspeksiooni iseteeninduskeskkonda. Süsteemi sisestatud riskianalüüs on nähtav ainult selle ettevõtte esindajatele ning töötajatele. Riskianalüüsi sisu ja kvaliteeti kontrollitakse siis, kui ettevõtte satub Tööinspeksiooni järelevalve valimisse.

Kui ettevõttel pole veel riskianalüüsi läbi viidud, saate selle teha iseteeninduskeskkonnas uue digitaalse töövahendi abil. Töövahendis on välja toodud erinevad ohud ning abinõud konkreetse ohu vältimiseks ja vähendamiseks, alustades üldistest probleemkohtadest töökeskkonnas ning jätkudes tegevusalapõhiste ohtudega. Riskianalüüsi töövahend täieneb pidevalt ja lisame juurde uusi valdkondi, mille riske süsteem tööandjatel hinnata aitab. Samas saate koostada ka tegevuskava, millest lähtuvalt maandada riske töökeskkonnas.

Loe lisaks korduma kippuvaid küsimusi TEISi ja riskianalüüsi kohta <https://www.ti.ee/et/tooinspeksiooni-iseteeninduse-kkk>

17. augustil kell 10.30 toimuval infohommikul tutvustame riskianalüüsi moodulit. Tutvustus toimub Zoom keskkonnas eesti keeles. Osalemiseks palume registreeruda siin <https://kysimustik.sm.ee/index.php/249417?lang=et>

Kui Teil tekib iseteeninduskeskkonda kasutades küsimusi, helistage palun 5853 3440 (iseteeninduse kasutajatugi) või 640 6000 (Tööinspeksiooni infotelefon) (tööpäeviti 9-16.30) või kirjutage ti@ti.ee

Täname Teid, kui olete juba jõudnud riskianalüüsi ning tegevuskava iseteenindusse üles laadida ning vabandame, et selle kirjaga Teid tülitasime.



Уважаемый работодатель!

Каждое предприятие должно оценивать риски, которые могут иметь место в его рабочей среде. Честная и своевременная оценка рисков и их снижение помогают сохранять здоровье и безопасность работников, делая таким образом предприятие открытым и экономически устойчивым.

Инспекция труда создала среду самообслуживания портала Трудовой жизни TEIS (<https://iseteenindus.ti.ee/>), в которой работодатели могут сделать первые шаги по созданию хорошей рабочей среды, например, назначив на предприятии лицо, занимающееся гигиеной и безопасностью труда, то есть специалиста по рабочей среде. При осуществлении Инспекцией труда надзора на предприятии общение между инспектором и предприятием происходит в цифровом формате в среде TEIS.

Если на предприятии существует анализ рисков, его можно загрузить в среду самообслуживания вместе с прилагаемым к нему планом действий. **К 1 сентября 2021** года все анализы рисков вместе с планом действий должны быть введены в среду самообслуживания Инспекции труда. Введенный в систему анализ рисков могут видеть только представители и работники данного предприятия. Проверка содержания и качества анализа рисков проводится тогда, когда предприятие попадает в выборку по осуществлению надзора Инспекции труда.

Если на предприятии еще не проведен анализ рисков, то это можно сделать с помощью нового цифрового инструмента в нашей среде самообслуживания. Инструмент описывает различные опасности и меры по предотвращению и снижению конкретной опасности, начиная с общих проблемных областей рабочей среды и заканчивая опасностями, связанными со сферой деятельности. Инструмент анализа рисков постоянно обновляется, и мы добавляем в него новые области, риски которых система помогает оценивать работодателям. Также вы можете составить план действий, в соответствии с которым осуществлять снижение рисков в рабочей среде.

Читать также FAQ по среде TEIS и анализу рисков <https://www.ti.ee/ru/chasto-zadavaemye-voprosy-sistema-samoobsluzhivaniya>

На инфочасе, который состоится **17 августа в 10.30**, мы познакомим с модулем анализа рисков. Мероприятие будет проходить в среде Zoom на эстонском языке. Для участия в нем просим зарегистрироваться здесь <https://kysimustik.sm.ee/index.php/249417?lang=et>

Если у вас возникнут какие-либо вопросы по использованию среды самообслуживания, звоните, пожалуйста, по телефону +372 5853 3440 (поддержка пользователя самообслуживания) или +372 640 6000 (Информационный телефон инспекции труда) (по рабочим дням с 9.00 до 16.30) или пишите по адресу ti@ti.ee

Благодарим вас, если вы уже загрузили ваш анализ рисков и план действий в среду самообслуживания, и приносим извинения за то, что побеспокоили вас этим письмом.



Dear Employer!

Every company must assess the risks that might exist in their working environment. Honest and timely assessment of risks and their management helps to maintain the health and safety of employees, thus keeping the company open and economically sustainable.

The Labour Inspectorate has created the self-service environment of the Working Life Information System TEIS (<https://iseteenindus.ti.ee/login?lang=en>), where employers can take the first steps towards creating a good working environment, for example by appointing a person responsible for occupational health and safety, i.e. a working environment specialist. When the Labour Inspectorate supervises a company, the communication between the inspector and the company takes place digitally in the TEIS environment.

If the company has the risk assessment prepared, it can be uploaded in the self-service together with the accompanying action plan. **By September 1, 2021**, all risk assessments together with the action plan must be entered into the self-service environment of the Labour Inspectorate. The risk assessment entered in the system is only visible to the representatives and employees of that company. The content and quality of the risk assessment is checked when the company is included in the supervision sample of the Labour Inspectorate.

If the company has not yet carried out a risk assessment, it is possible to do so by using the new digital tool provided for this purpose in our self-service environment. The risk assessment tool outlines various hazards and measures to prevent and reduce specific risks, from general problems in the working environment to industry-specific hazards. The risk assessment tool is constantly being updated and new areas of work are added to the system to help employers assess the specific risks involved. At the same time, you can also draw up an action plan to manage the risks in the working environment.

Further reading on frequently asked questions about TEIS and risk assessment visit: <https://www.ti.ee/en/faq-working-environment-self-service-labour-inspectorate>

On the information morning on **August 17 at 10.30**, we will introduce the risk assessment module. The presentation will take place in the Zoom environment in Estonian. To participate, please register here <https://kysimustik.sm.ee/index.php/249417?lang=et>

If you have any questions concerning the self-service environment, please call +372 5853 3440 (self service customer support) or +372 640 6000 (Labour Inspectorate helpline) (weekdays 9–16.30) or write to ti@ti.ee

For those who have already uploaded their risk assessment and action plan to the self-service – we thank you and apologise for bothering you with this email.

Tööinspektsioon